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yvonne van mierlovvd

yvonne van mierlo (48), lijsttrekker van de VVD, is getrouwd 
met Theo en heeft een dochter Isabelle (12) die op het 
Knippenbergcollege zit. Ze is geboren en getogen in Helmond, 
sinds dertien jaar woont ze met haar gezin in Dierdonk en woonde 
daarvoor tien jaar in Stiphout. Haar schaarse vrije tijd is voor het 
gezin en wordt vooral besteed aan familiebezoek, reizen, sporten, 
lezen, fietsen en pianospelen. 

VVD
VVD: 
VrIJHEID, VEIlIGHEID EN VaNGNET
yvonne van mierlo: “De VVD is een liberale 
partij die vrijheid heel belangrijk vindt. We 
zijn van mening dat je het recht hebt om lief te 
hebben wie je lief wil hebben en dat je binnen 
de wettelijke kaders je eigen keuzes mag 
maken. Daarnaast gelooft de VVD er erg in dat 
ieder mens talenten heeft die ontwikkeld en 
ingezet kunnen worden voor de maatschappij. 
Iedereen mag en moet meedoen! Het is de 
taak van de overheid om te zorgen dat alles 
op het gebied van economie, werk en inkomen 
met elkaar verbonden wordt. De gemeente 
heeft een soort schakelfunctie om te helpen, 
mochten er afstemmingsproblemen zijn. Voor 
mensen die het echt niet zelf kunnen, moet 
er een vangnet zijn. De VVD is er voor álle 
mensen. Wij geloven dat bijna ieder mens 
de potentie heeft om voor zichzelf te zorgen, 
maar dat moet wel gestimuleerd worden. 
Ondernemerschap is belangrijk, want als 
onze stad een goede economie heeft, kunnen 
we mee investeren in zaken als recreatie, 
sport en cultuur waardoor mensen hier graag 
wonen en werken. Ondernemers moeten niet 
belemmerd worden door allerlei regels die 
niet direct te maken hebben met veiligheid. 
Wetten en regels die ooit ontstaan zijn omdat 

er een probleem was, willen we continu tegen 
het licht houden. Volgens mij zijn er nog heel 
veel waarvan we afscheid kunnen nemen. 
Verder maakt de VVD zich sterk voor werk, 
stageplekken, een veilige stad, een tolerante 
samenleving en co-creatie (samen het 
verschil maken), we stimuleren commerciële 
initiatieven op sport- en cultuurgebied en we 
zijn uiteraard daadkrachtig en integer.”

lIJSTTrEKKEr EN WETHOuDEr
Behalve lijsttrekker voor de VVD is yvonne 
van mierlo ook wethouder voor Economische 
Zaken, Sociale Zaken en financiën. Hoe 
combineert ze dat? “Ik heb een brede en volle 
portefeuille. Die past mij goed, want ik heb 
voor al die gebieden passie en bevlogenheid. 
Daarnaast ben ik landelijk voorzitter Pijler 
Economie en Werk van de G32, die is 
georganiseerd op het gebied van stedelijke 
problematiek. Hiervoor lobby ik richting het 
ministerie van Economische Zaken. Binnen 
Vereniging Nederlandse Gemeenten ben ik 
vice voorzitter van de commissie ‘Werk en 
inkomen’ en in die functie voer ik samen met 
een team overleg met de staatssecretaris. Dat 
is druk, maar ik vind het heel belangrijk om 
iets te doen waarbij ik van betekenis kan zijn 
en ik heb veel gevoel bij deze materie. Of ik 
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“We zijn 
dienstbaar en 
daadkrachtig.”

Yvonne van Mierlo
lijsttrekker VVD
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na de verkiezingen nog wethouder zal zijn, 
dat is aan de inwoners van Helmond. maar 
we hebben er vertrouwen in. Ik zou die 
taak graag weer op me nemen om, wat we 
in vier jaar in de steigers hebben gezet, te 
kunnen afbouwen en toekomstbestendig te 
houden. als echte Helmondse heb ik veel 
passie voor deze stad en ben ik trots op wat 
hier allemaal al voor moois is gerealiseerd. 
mijn motto: “alle 16 miljoen Nederlanders 
moeten gewoon een keer naar Helmond 
komen kijken, dan is stadsmarketing niet 
meer nodig.“

VaN BEDrIJfSlEVEN 
Naar DE POlITIEK
Totdat ze wethouder werd, was yvonne 
van mierlo actief in het bedrijfsleven. Haar 
werkervaring sluit naar eigen zeggen goed 
aan bij de materie waarmee ze zich nu 
bezighoudt. Ze gaf een managementfunctie 
bij een landelijk detacheringbureau in 
amsterdam op om ‘weer eens op het puntje 
van haar stoel te zitten’. “mijn man zei: ‘Jij 
moet wel heel veel van de VVD houden’, 
maar ik wilde graag weer eens compleet 
andere ervaringen opdoen. als ik vind dat 
iets anders moet of beter kan, ga ik niet 
aan de zijlijn staan klagen, maar kom ik 
zelf in actie. In 2005 meldde ik me bij de 
VVD en in 2006 zat ik in de gemeenteraad 
waar ik me vooral bezighield met de 
rekenkamercommissie, economie, en werk 
en inkomen. Toen Trix Houthooft stopte 
als wethouder heb ik de overstap gemaakt 
naar de politiek en dat was best spannend. 
In 2010 kreeg ik, heel verrassend, de 
meeste stemmen van alle lijsttrekkers. 
alleen wanneer ik in de politiek niet meer 
van betekenis kan zijn, ga ik terug naar 
het bedrijfsleven. als wethouder ben je 
ondersteunend, dienstbaar aan de inwoners 
en ondernemers van de stad. Ik hecht niet 
aan status. Dat is volgens mij ook de enige 
manier om goed je werk te kunnen doen.”

ONDErNEmErSCHaP, 
WErKGElEGENHEID 
EN CO-CrEaTIE
Ter voorbereiding op de gemeenteraads-
verkiezingen gaat de VVD nog actiever 
in gesprek met inwoners en ondernemers 
in de wijken, in winkelcentra, op de 

markt en tijdens zelf georganiseerde 
bijeenkomsten. maar de campagne begint 
volgens yvonne van mierlo al op het 
moment dat de verkiezingen net achter de 
rug zijn. “We zijn de afgelopen vier jaar 
betrokken geweest bij alles wat in deze 
stad gebeurt. We hebben ons ingezet voor 
ondernemerschap en voor meer banen 
in deze regio. Daarvoor zijn een goede 
infrastructuur, goede bereikbaarheid en 
goede bedrijventerreinen belangrijk. Er is 
een ondernemersfonds opgericht waarin 
het bedrijfsleven, verenigingen, onderwijs 
en zorginstellingen gaan samenwerken om 
projecten neer te zetten. Ook co-creatie 
van de stad is belangrijk. De gemeente 
krijgt steeds minder middelen en er zijn 
goede initiatieven in de stad. Je hoeft als 
gemeente niet alles zelf te financieren en 
organiseren. 

“Als echte Helmondse heb 
ik veel passie voor deze stad 
en ben ik trots op wat hier 
allemaal al voor moois is 

gerealiseerd.”

Je kunt bepaalde zaken ook overlaten 
aan anderen en dat dan ondersteunen 
met een kleine bijdrage. Dat je in deze 
tijd van bezuinigingen getriggerd wordt 
om anders te kijken, vind ik leuk en 
leerzaam. Er zijn goede resultaten geboekt 
op het gebied van werk en inkomen door 
het bedrijfsleven te betrekken bij het 
oplossen van de werkloosheid. Door de 
samenwerking van Werk & Inkomen, 
uWV, atlant en werkgevers heeft 
Helmond een soort voorbeeldfunctie. als 
VVD hebben we mede gezorgd voor een 
beter ondernemersklimaat in Helmond, 
vooral door aan de voorkant te bepalen 
wat kan en mag. Wat ook heel erg speelt 
is de daadkrachtige, integere, transparante 
overheid. laat zien dat je achter je daden 
staat! Het is belangrijk dat Helmonders 
gaan stemmen, omdat elke stem richting 
geeft aan het stadsbestuur dat er komt. als 
je tevreden bent, kun je dat bevestigen en 
als je het anders wilt, gebruik dan ook je 
stem.”

auTOmOTIVE
We hebben prachtige bedrijven in 
Helmond in de metaal, textiel en vele 
andere sectoren die erg belangrijk zijn 
voor onze stad en regio. Daarnaast twee 
speerpunten automotive en food. “De 
automotive Campus is belangrijk voor de 
werkgelegenheid in onze regio. Daar zitten 
nu al zo’n 30 bedrijven met in totaal 550 
medewerkers. Helmond is in het buitenland 
heel bekend om zijn automotive Campus, 
omdat het internationaal dé plek is waar je 
de nieuwste technologieën kan ervaren en 
beleven voor alles wat in auto’s en wegen zit. 
Hier worden de meest geavanceerde tests 
gedaan, ook voor het buitenland. Dankzij 
een doorlopende leerlijn kunnen studenten 
een hele carrière volgen op het gebied 
van automotive en gebruik maken van de 
nieuwste labs. Er zijn nu al 150 studenten 
en dat mag natuurlijk nog groeien. met 
name bedrijven, onderwijsinstellingen en 
bouwbedrijven doen grote investeringen en 
we willen naar 1200 tot 1500 banen toe.”

“Het is belangrijk dat 
Helmonders gaan 

stemmen, omdat elke 
stem richting geeft aan het 

stadsbestuur dat 
er komt.”

yvonne van mierlovvd


